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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,

az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mi az igazság a szentesi Dr. Bugyi István Kórházban létesülő új fertőzőosztállyal kapcsolatban ,
tervezik-e a fertőző betegséggel-, vagy annak gyanújával kezelt migránsokat Szentesen
gyógyítani?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A múlt hónapban a helyi sajtóban megjelent hírek szerint dr . Zombor Gábor egészségügyért felel ős
államtitkár kijelentette, hogy a szentesi Dr. Bugyi István Kórházban létesül egy olyan új
fertőzőosztály, amelybe az ország egész területér ő l összegyűjtenék a fertőző betegségben szenved ő
migránsokat . Ennek kapcsán, az egyre fokozódó érdekl ődés nyomán a kórház vezetése egy
sajtóközlemény kiadására kényszerült . Ebben az új osztály létesülését elismerték, de annak funkcióját ,
már másképpen magyarázták .

A csongrádi településen a mai napig ez témát szolgáltat, sokan aggodalmuknak adnak hangot, mí g
vannak olyan helyben élő polgárok, akik az alapvető , talán ilyen fokozott érdeklődés esetén különösen
elvárható tájékoztatás elmaradását teszik szóvá .

Kérem, szíveskedjen tájékoztatni a Szentesre tervezett fert őzőosztály tervezett funkciójáról, tovább á
arról, tervezi-e a Kormány a fertőző betegséggel-, vagy annak gyanújával kezelt migránsoka t
Szentesen gyógyítani !

Várjuk megtisztelő válaszát!

Shéider Tamás
Jobbik Magyarországért Mozgalo m

Budapest, 2015 . augusztus 3 .
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